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t a P ß M dtìi pable 

JUSTIFICACIÓ 
Algú m'ha preguníat qué pas-

sava en aquesta secció, dones el 
mes passai va restar callada. 

Hi ha dues coses que van difi-
cultar la seva aparició: la primera 
és que no sabem si val massa la 
pena fer sortir a flor de peli. íes 
coses que ens afecten a tots, ja 
que en plantejar les qüestions 
ningú no es dona per entes, i no 
aclarim res, com seria el nostre 
desig. . ^ 

L'altra, és que l'article que ha-
vía de publicarse en el número 
passât de la revista, no va sem-
plar prudent publicar-lo en aquell 
moment. 

UNA COSA INEVITABLE 
ÉS realment cert que hi ha co-

ses inevitables. Una d'elles és els 
aiguats i les seves conseqUències, 
les inundacions. Durant aquests 
últims dies tots hem sigut testi-
monis de jets que no ens poden 
deixar massa tranquils si és que 
som «persones», i encara más si 
som «cristians». Però ara no volia 
comentar això, sino el que passa 
al nostre poblé. 

UNA COSA EVITABLE 
Cada vegada que plou, encara 

que no sigui amb tanta quantitat 
com aquests dies darrers, la car-
retera general queda invadida 
d'aigua i de fang amb tanta quan-
titat que eis cotxes i principal-
ment les motos han de fer una 
vertadera "Gymkhana" per salvar 
eis obstacles, veient-se obligáis, 
eis que van en direcció a Barce-
lona a circular per la seva es-
querra, provocant en molts casos 
perills d'accident, ÉS ciar que pot-
ser sóc una mica exagerat, per-
qué això fa quinze dies que dura 
i encara no hi ha hagut cap pi-
nya. 

No sé si això és de la incum-
bencia de la Diputado o cal que 
tots ens esforcem en solucionar-
ho. 

Quina és la manera? Sembla 
que seria una bona solució asfal-
tar tots els camins fins a una dis-
tancia suficient, perqué el fang 
no arribés a la carretera. Podem 
recordar el que passava en la 
cruilla de Can Barb any quan bai-
xaya la terra abans d'asfaltar l'ac-
cès û Vurbanització «Can Mallor-

i ara tot va com una seda. 

PARVULARIS 
Un altre tema important apare-

gut en comengar el curs escolar 
és el deis parvularis. Les mares 
del Rieral s'havien acostumat a 
portar els infants al parvulari i 
ara, per motius de graduado, no 
poden admetre els nens en l'edat 
pre-escolar. D'aquest problema és 
convenient parlar-ne, dones l'edu-
cació pre-escolar no sois solucio-
na el problema de les families de 
cara al treball de la mare, sino 
que és una etapa molt important 
en l'educació de l'infant i que val 
la pena preparar-la amb conscièn-
cia. 

Josep Valls 

Els Balls Populars 
Ha començat el curs i és l'hora de 

reemprendre les activitats que es 
feien el curs passai, i, si pot ser, amb 
algún millorament ¡ tot. 

Si recordeu el curs passat, passada 
la temporada de les gitanes i com a 
contlnuació d'aquesta mena d'activi-
tats (la dansa), en Joan Espuna va 
iniciar trobar-se cada diumenge una 
estona, a la tarda, en el Casal Parro-
quial, amb els infants que havien ballai 
les gitanes (i tots els qui s'hi vollen 
afegir) per ensenyar-los a bailar altres 
danses populars. 

Aquest curs es tornarla a fer el ma-
teix amb la novetat d'ensenyar també 
a bailar sardanes (la dansa més popu-
lar i més nostra). Per tant, durant 
aquest curs, 1 o 2 cops al mes hi hau-
rà unes trobades en el Casal Parro-
quial amb tots els infants (i tothom) 
que vulguin aprendre a bailar sarda-
nes. Hi haurà tres persones que es de-
dicaran a ensenyar-ne. 

Això pot ser una bona ocasió per a 
tots aquells que els sap tant greu 
no saber ballar-ne i perqué els nostres 
petits aprenguin a ballar la dansa po-
pular catalana. 

Ja que hem esmentat les gitanes, 
aquest any volem tornar a fer-ne, i els 
assajadors fan un prec a tots els que 
vulguin ballar-ne perqué mirin de tro-
bar-se amb algun dels Srs. Josep Solé, 
Jaume Duran, Esteve Maspons o Joan 
Espuña. 

Els sardanistes 

S^ctivUais del 

^ruf> de Centre 

Des de l 'últim mes que vàrem infor-
mar, fins ara, només hem fet represen-
tacions del «Retaule del .Flautista». 
L'última va èsser a la Plaça de l'Es-
glésia de Bigues, a mitjans de Setem-
bre. Després de la representació hl 
va haver una assemblea general, i es 
V3 decidir el nom que des d'ara tindrà 
el grup. Després de les corresponents 
votacions démocratiques, va sortir: 
«Lligam». Una vegada elegit han sor-
t i t les més diverses opinions: a uns 
els agrada i a d'altres no tant. El cert 
és que ja tenim nom. 

El diumenge 3 d'Octubre hi va haver 
l'excursió del grup. Es va anar a Puig-
cerdà amb autocar. La cosa va sortir 
bé, encara que podia haver estât una 
mica més ben planejada. 

Pels mesos que venen, tenlm forces 
projectes: en primer Hoc dues noves 
representacions del «Flautista». La pri-
mera és el dia 17 d'Octubre a l'Amet-
Ha, i la segona és a Banyoles, el dia 
23, amb motiu de la seva Festa Major. 

Per nosaltres és una responsabilîtat 
important, Ja que es tracta de l'estrena 
de l'obra a la provincia de Gironar 
procurarem fer-ho el millor possible. 

A part de! «Flautista» dotze joves i 
noies del grup han començat la prepa-
ració d'una nova peça: «Tres farses 
ruses» d'en Txekhov. Pensen tenir-ho a 
punt d'estrenar el dia 21 de Novembre. 

Per últim, les persones del grup 
que queden Iliures de les «Farses», 
també están empleades. Unes amb la 
preparado de representacions «expe-
rimentáis». buscant noves Unies de 
teatre; unes altres pensant i plane-
jant el que s'ha de fer aquest any 
per Nadal, i unes darreres ocupades 
amb fer un pía de propaganda. Sembla 
que tenen intenció d'editar un petit 
fulletó, que s'enviarà a totes les cases 
del poblé per informar més amplia-
ment de totes les nostres activitats. 

Lluís Galobart 
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